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KF § 36 Dnr 2023/000038 
 
Frågestund på kommunfullmäktige - allmänheten och 
ledamöterna 
 
Ärende 
Allmänhetens frågestund är en stående punkt på fullmäktiges dagordning i 
enlighet med i kommunfullmäktiges arbetsordning § 34. Allmänheten har 
möjlighet att ställa frågor till kommunfullmäktiges ledamöter. Allmänheten 
behöver inte avisera frågorna i förväg utan ställer dem direkt på 
sammanträdet under denna punkt. Allmänheten kan även ställa en skriftlig 
fråga som i sådana fall läses upp av fullmäktiges presidium. 
 
En ledamot av kommunfullmäktige eller en tjänstgörande ersättare, får för 
att inhämta upplysningar ställa enkla frågor. En fråga kan vara skriftlig och 
inlämnad till kommunstyrelsens kansli i tid innan sammanträdet. Den får 
även ställas direkt på sammanträdet. En enkel fråga leder inte till debatt i 
fullmäktige. En enkel fråga ska kunna besvaras med ett ja eller nej. En mer 
utförlig fråga som kan leda till debatt får ställas som en interpellation. En 
enkel fråga bör besvaras senast vid sammanträdet efter det den har ställts. 
 
----- 
Hans-Inge Smetana, KD, ställer en fråga om hur arbetet med införande av 
digitalt möteshanteringssystem går?  
 
Lillemor Lundgren, S, besvarar frågan med att 
kommunstyrelseförvaltningen har tittat på olika system men ännu inte har 
bestämt sig för något. Det är bra att ha i beaktande att det kommer att bli 
två olika system för ledamöterna att hålla reda på, ett för handlingarna 
(Assistenten) och ett som mötessystem.  
 
Inga fler frågor ställs.  
____ 
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KF § 37 Dnr 2023/000040 
 
Interpellationer 2023 
 
Ärende 
En ledamot av kommunfullmäktige, eller en tjänstgörande ersättare, får 
ställa en större fråga i form av en interpellation. Den ska vara skriftlig. Den 
kan lämnas in i förväg eller ställas direkt på sammanträdet. Vad som övrigt 
gäller för interpellationer framgår av kommunallagen 5 kap §§ 59-63 och 
fullmäktiges arbetsordning § 32. En interpellation kan leda till debatt i 
fullmäktige. 
 
--- 
 
Ingen interpellation ställs.  
____ 
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KF § 38 Dnr 2023/000039 
 
Revisionen - Information till kommunfullmäktige 2023 
 
Ärende 
Kommunfullmäktiges presidium har i samråd med revisionen beslutat att 
revisionen ska delta på fullmäktiges sammanträden för att informera om 
aktuella revisioner och ge ledamöterna möjlighet att ställa frågor till 
revisionen. 
 
Revisionens samtliga granskningar går att läsa på kommunens hemsida, 
https://vannas.se/kommun-och-politik/politik-och-
sammantraden/revision-och-granskning  
 
Aktuella rapporter biläggs även som meddelanden till kommunfullmäktige 
under ärendet meddelanden. Ingen rapport har inkommit sedan föregående 
fullmäktige. 
 
Johan Söderling, S, från revisionen redogör för revisionens arbete, bland 
annat om de granskningar de har gjort av föregående års verksamhet samt 
de svar de fått från kommunstyrelsen avseende dessa granskningar. Han 
berättar även om kommande granskningar som revisionen ska göra; 
kommunens miljö- och hållbarhetsarbete samt granskning av 
kvalitetsarbetet och frånvaron inom Liljaskolans styrelses verksamhet.   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen från revisionen läggs till handlingarna. 
____ 
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KF § 39 Dnr 2023/000111 
 
Revisionens budgetäskande för 2024 
 
Ärende 
Kommunens revisorer äskade i april 2021 medel för åren 2022–2024 med 
680 tkr årligen. Kommunfullmäktige beslutade den 7 juni 2021, § 49, att 
bifalla äskandet med beslutet ”Revisionen beviljas årligen 680 tkr för åren 
2022–2024”. I februari 2022 lämnade revisionen in ett nytt äskande för 
2023 med 780 tkr samt för 2024 om 770 tkr. Kommunfullmäktiges 
dåvarande presidium beredde äskandet och beslutade att fullmäktiges 
tidigare beslut från den 7 juni 2021 gäller och att ärendet inte skulle tas upp 
för ny behandling. Revisionen inkom sedan med ett nytt äskande om 
tilläggsbudget för 2023. Kommunfullmäktige beslutade den 17 april 2023 
att utöka revisionens redan beviljade budget med 50 tkr, till totalt 730 tkr.  
 
Revisionen har nu inkommit med ett äskande om medel för 2024, om totalt 
780 tkr, det vill säga en ökning jämfört med tidigare beslutade medel om 
100 tkr. Revisionen har även preliminärt angett att anslagsbehovet för 2025 
är 830 tkr. Äskande om medel för 2025 görs dock inte nu.  
 
Kommunfullmäktiges presidium bereder revisionens budgetäskande och 
har föreslagit att begäran avslås och att tidigare beslut från 2021 om 680 tkr 
för 2024 kvarstår. 
 
Beslutsunderlag 
Yttrande från kommunfullmäktiges presidium, 2023-06-07 
Revisionens äskande om budget 2024, 2023-05-02 
Protokoll KF 2023-04-17, § 31 - beslut om tilläggsbudget 2023 
Protokoll KF 2021-06-07, § 49 - beslut om budget 2021-2024 
 
Förslag under sammanträdet 
Lillemor Lundgren, S, föreslår bifall till kommunfullmäktiges presidiums 
förslag om att tidigare beviljad budget för revisionen om 680 tkr, kvarstår, 
det vill säga, avslag på äskande om utökad budget.  
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag från Lillemor Lundgren, S, 
om avslag på äskandet om utökad budget.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige hur det ställer sig till förslaget och 
finner att fullmäktige beslutar i enlighet med det.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Begäran om utökad budget avslås med hänvisning till det tidigare beslutet 
taget i fullmäktige 2021-06-07, § 49 om årlig budget om 680 tkr för åren 
2022–2024, samt beslutet 2023-04-17, § 31, där revisionen beviljades ett 
tillägg för innevarande år om 50 tkr. Revisionens budget för 2024 kvarstår 
därmed med 680 tkr. 
____ 
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KF § 40 Dnr 2023/000125 
 
Valnämnden - Information till kommunfullmäktige 
 
Ärende 
I samband med årsredovisning och revisionens grundläggande granskning 
av kommunens nämnder framkom det att valnämnden gavs en anmärkning 
av revisionen för bristande styrning och uppföljning av nämndens 
verksamhet. Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 17 
april 2023 att ge valnämnden ansvarsfrihet och riktade inte någon egen 
anmärkning mot nämnden. Valnämnden hade, inför fullmäktiges 
behandling av ärendet, lämnat in en redogörelse till fullmäktige om hur 
nämnden avsåg att arbeta med de brister i styrning och uppföljning som 
revisionen hade påpekat.  
 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 juni 2023 redogör 
valnämndens ordförande Magnus Jälmbrant, V, hur arbetet i nämnden med 
dessa området fortgår. Han berättar bland annat att nämnden har påbörjat 
arbetet med att ta fram bland annat mål och indikatorer och att arbetet 
kommer att fortsätta efter sommaren. Han säger även att valnämnden är 
speciell då den inte har verksamhet varje år. Utifrån det så utgår målen från 
kommunfullmäktiges övergripande mål men de kommer att behöva 
anpassas. Nämnden avses att ta upp dessa frågor till kommunfullmäktige 
under hösten.   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen om valnämndens pågående arbete med styrning och 
uppföljning läggs till handlingarna.  
____ 
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KF § 41 Dnr 2023/000097 
 
Valnämnden - Ansökan om befrielse från redovisning i 
tertialrapport 1, 2023 
 
Ärende 
Revisionen riktade en anmärkning mot valnämnden för bristande styrning 
och ledning av nämndens verksamhet under 2022, bland annat för att 
nämnden inte upprättat verksamhetsplan, delårsbokslut och 
verksamhetsberättelse. Den nyvalda valnämnden för mandatperioden 
instämde i revisionens bedömning om att det finns förbättringsåtgärder 
avseende styrning av ledning av verksamheten.  
 
Till skillnad från övriga nämnder i kommunen har valnämnden enbart en 
uppgift, vilket är att genomföra val och folkomröstningar. 2022 var ett valår 
och nämnden var aktiv. 2023 är ett mellanårsval vilket innebär att 
nämndens verksamhet är mer eller mindre vilande.  Valnämnden träffas 
dock för att arbeta fram rutiner för framtida verksamhetsplanering och 
ekonomirapportering för kommande års verksamhet. Då arbetet nyligen 
startats upp samt att valnämnden inte ha någon beslutad budget för 2023 
begär valnämnden befrielse från att lämna tertialrapport 1 för 2023.  
 
Valnämndens ordförande Magnus Jälmbrant, V, har inlämnat en skrivelse 
till kommunstyrelsen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 74 
Ansökan om befrielse, Magnus Jälmbrant, V, 2023-05-01 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Valnämnden undantas från kravet att lämna tertialrapport 1, 2023 för 
nämndens verksamhet. 
____ 
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KF § 42 Dnr 2023/000106 
 
Tertialbokslut 1, 2023, för Vännäs kommun 
 
Ärende 
Kommunstyrelseförvaltningen har upprättat ett förslag till tertialrapport 1 
för perioden januari-april 2023. Tertialrapporten ska fastställas av 
kommunfullmäktige.  
 
Vännäs kommun redovisade ett överskott på 2,3 mkr vilket också motsvarar 
årsprognosen. Målet om att nämnderna ska ha en budget i balans uppnås. 
Nämnderna redovisade tillsammans ett överskott för perioden på 6,2 mkr 
medan årsprognosen indikerar ett överskott på 2,3 mkr. Resultatet som 
andel av skatter och bidrag förväntas överstiga den 1 procent som 
budgeterats.  
 
T1 har behandlades vid den kommunövergripande samverkansgruppens 
möte 2023-05-17. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 72 
Protokoll SAMKÖ, 2023-05-17, § 60 
Tjänsteskrivelse, 2023-05-11, Henrik Olofsson, Henrik Åström 
Tertialrapport 1 
Volymutveckling tom april 
Förvaltningsberättelse för respektive nämnd 
 
Förslag under sammanträdet 
Anna Frej, S, föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag om att bifalla 
tertialbokslut 1.  
 
Sofia Blomquist, C, föreslår att ett tillägg görs om att i kommande tertial- 
och årsbokslut ska vakanser i form av årsarbeten följas upp.  
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag om att bifalla tertialbokslut 
1, samt ett tillägg om uppföljning av vakanser i form av årsarbeten.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om förslagen och finner att 
fullmäktige beslutar att bifalla tertialbokslut 1, samt att bifalla 
tilläggsförslaget från Sofia Blomquist, C.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Tertialbokslut 1 för Vännäs kommun fastställs. 
 
I kommande tertial- och årsbokslut ska vakanser i form av årsarbeten följas 
upp.  
____ 
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KF § 43 Dnr 2023/000107 
 
Drift- och investeringsbudget 2024–2025, plan 2026 
 
Ärende 
Budgetberedningen har under våren arbetat med ett förslag till budget 
2024-2025, plan 2026 för drift och investeringar. Budgeten innehåller 
driftbudget, investeringsbudget, resultatbudget, balansbudget och 
kassaflödesbudget. Den politiska majoriteten (S, M, och V) överlämnar 
förslag till budget till kommunstyrelsen.  
 
I förslaget framgår övergripande mål samt direktiv och uppdrag till 
nämnderna för perioden. Förslaget innehåller även en beräkning på nivån 
av resultat i förhållande till skatter och bidrag, soliditet samt 
självfinansieringsgrad för planerade investeringar. Budgeten bygger i 
huvudsak på faktorer kända 2023-02-16. Budgeten bygger också på att 
prislappsmodellen används som grund för fördelning av ramar. Med bifogat 
budgetförslag förväntas resultatet uppgå till 0,9% av skatter och generella 
statsbidrag 2024, 2,2% 2025 och 2,2 % 2026.  
 
Budgeten har samverkansbehandlats den 17 maj 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 73 
Protokoll SAMKÖ 2023-05-17, § 59 
Tjänsteskrivelse Henrik Olofsson, 2023-05-10 
Budgetförslag från S, M, och V, prioriteringsunderlag, investeringsbudget 
 
Förslag under sammanträdet 
Anna Frej, S, och Jan Nilsson, M, föreslår bifall till kommunstyrelsens 
(majoritetens, det vill säga, S, M, och V) budgetförslag.  
 
Anders Nilsson, C, Erik Fastevik, C, och Elisabeth Essebro, KD, föreslår 
bifall till gemensamt budgetförslag från C och KD.  
 
Krister Andersson, MP, föreslår bifall till miljöpartiets budgetförslag.  
 
Anna Frej, S, föreslår att ett tillägg görs om att samtliga förvaltningar får i 
uppdrag att fortsätta verka för att Vännäs kommun ska bli fossilfri och att de 
miljömässiga hållbarhetsmålen i Agenda 2030 ska genomsyra samtliga 
verksamheters arbete. Här ingår att verka för att Farmorsskogen ska 
bevaras, verka för att gröna lungor värnas samt att verka för att Vännäs 
kommun får snabbladdare och vätgasstationer. Kommunstyrelsen ska under 
2024 arbeta med nya, samlade och fördjupade hållbarhetsmål för Vännäs 
kommun. 
 
Erik Fastevik, C, föreslår en ändring i tilläggsförslaget om snabbladdare, att 
det ändras till "fler snabbladdare och nya supersnabbladdare".  
     forts 
 

https://sign.visma.net/sv/document-check/2eb9ed6f-6fac-4c79-84bc-8c458afbe0a8

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sida 

13(35) 

2023-06-12 

 
 

 

  

 

 
 

Forts KF § 43 
 
 
Anna Frej, S, föreslår bifall till Erik Fasteviks, C, ändring i hennes 
tilläggsförslag.  
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns tre förslag till budget, 
kommunstyrelsens (förslag från S, M, och V), gemensamt förslag från C och 
KD samt förslag från MP. Dessutom finns ett tilläggsförslag från Anna Frej, 
S, om hållbarhet etc, samt ett ändring till tilläggsförslaget från Erik Fastevik, 
C.   
 
Ordförande konstaterar att kommunstyrelsens förslag är huvudförslag och 
genomför först en förberedande omröstning för att få fram ett motförslag. 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om de beslutar i enlighet med 
C/KD:s förslag eller MP:s förslag och finner att fullmäktige beslutar i 
enlighet med MP:s förslag.  
Därefter frågar ordförande kommunfullmäktige om kommunstyrelsens 
förslag kontra förslaget från C/KD och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag.   
 
Omröstning begärs och genomförs. Ja innebär bifall till kommunstyrelsens 
förslag. Nej innebär bifall till förslag från C/KD. Rösterna utfaller med 22 Ja 
och 9 nej. Bifogad omröstningslista visar hur var och en av ledamöterna har 
röstat.   
 
Därefter frågar ordförande kommunfullmäktige om Anna Frejs, S, 
tilläggsförslag, med Erik Fasteviks, C, ändring, och finner att fullmäktige 
beslutar i enlighet med det. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Drift- och investeringsbudget 2024-2025, samt plan för 2026, antas. 
 
Dessutom ges samtliga nämnder i uppdrag att fortsätta verka för att Vännäs 
kommun ska bli fossilfri och att de miljömässiga hållbarhetsmålen i Agenda 
2030 ska genomsyra samtliga verksamheters arbete. Här ingår att verka för 
att Farmorsskogen ska bevaras, verka för att gröna lungor värnas samt att 
verka för att Vännäs kommun får fler snabbladdare och nya 
supersnabbladdare och vätgasstationer. Kommunstyrelsen ska under 2024 
arbeta med nya, samlade och fördjupade hållbarhetsmål för Vännäs 
kommun. 
 
Reservation 
Anders Nilsson, C, Matilda Lundberg, C, Erik Fastevik, C, Patricia Riselius, 
C, Sofia Blomquist, C, Tommy Bingebo, C, Hans-Inge Smetana, KD, och 
Elisabeth Essebro, KD, reserverar sig mot beslutet att avslå deras 
gemensamma budgetförslag.  
____ 
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Vännäs kommun
Kommunstyrelsen Voteringslista

Kommunfullmäktige, KF 2023-06-12

Paragraf 43 Drift- och investeringsbudget 2024-2025, plan 2026
Ja: Bifall till kommunstyrelsens (S, M, V) budget Nej: Bifall till C/KD budget

Ledamöter Parti Tjänstgörande ersättare Parti Ja Nej Avstår Jäv
Lillemor Lundgren S X
Tommy Bingebo C X
Agneta Nilsson M Maria Sundström M X
Anna Frej S X
Per-Erik Lundmark S X
Lena Carneland S X
Johan Ågren S X
Sofie Gustafsson S Berit Persson S X
Leif Andersson S X
Anton Pettersson S X
Henric Jakobsson S X
Anna Blomqvist S X
Leif Högbom S X
Jan Nilsson M X
Gösta Eklund M X
Ulla-Britt Andersson M X
Christer Wirth M X
Viktoria Lapinniemi V X
Bengt-Erik Näslund V Magnus Jälmbrant V X
Hanna Lindberg V X
Anders Nilsson C X
Matilda Lundberg C X
Erik Fastevik C X
Patricia Riselius C X
Sofia Blomquist C X
Hans-Inge Smetana KD X
Elisabeth Essebro KD X
Krister Andersson MP X
Emma Lundkvist SD X
Ann Einerud SD X
Per Nordlund SD X

Summa 22 9 0
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KF § 44 Dnr 2023/000110 
 
Överföring av driftmedel för digitalisering från plan- och 
miljönämnden till kommunstyrelsen inom 2023 års budget 
 
Ärende 
Plan- och miljönämnden har prioriterats medel 2023 för 
digitaliseringsarbetet. IT-avdelningen, tillhörande kommunstyrelsen, driver 
detta arbete för de kommungemensamma delarna och behovet av medel 
återfinns därför inom kommunstyrelsen. Genom att föra över beslutade 
medel om 500 tkr från plan- och miljönämnden till kommunstyrelsen kan 
IT-avdelningen driva arbetet och samtidigt förfoga över avsatta resurser. 
Överföringen av driftmedel påverkar inte planerade satsningar inom 
digitalisering för plan- och miljönämndens verksamhet.  
 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår fullmäktige att föra över 500 tkr från 
plan- och miljönämnden till kommunstyrelsen för 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 62 
Tjänsteskrivelse 2023-05-05, Henrik Olofsson 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
500 tkr för digitalisering överförs i 2023 års budget från plan- och 
miljönämnden till kommunstyrelsen. 
____ 
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KF § 45 Dnr 2023/000062 
 
Partnerskap inom projektet "Bridges of Trust" med kommunen 
Slobozhanske i Ukraina 
 
Ärende 
Kommunstyrelsen beslutade vid sitt sammanträde i mars 2023 att ingå i ett 
så kallat "Bridges of trust", för att kunna utveckla ett partnerskap med 
kommunen Slobozhanske i Ukraina.  
 
Bridges of trust-projekt är initierat av CEMR, Council of European 
Municipalities and Regions, för att genomföra tio olika partnerskap mellan 
kommuner i Ukraina och kommuner inom EU. 1 november 2022 
intensifierades detta arbete till att 30 Ukrainska kommuner ska få stöd till 
att utveckla ett partnerskap med en kommun inom EU innan den sista 
september 2023. Huvudmålet med detta projekt är att hjälpa till att 
återuppbygga Ukraina genom internationellt kommunalt partnerskap. Från 
svenskt håll deltar tre kommuner i detta projekt, varav Vännäs är en av 
dessa, och har ingått avtal om partnerskap med kommunen Slobozhanske i 
Ukraina.  
 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 juni 2023 berättar 
kommunstyrelsens ordförande Anna Frej, S, mer om detta partnerskap. Den 
19-20 juni ska samtliga parter träffas för att skriva en avsiktsförklaring för 
detta samarbete. Vännäs kommun representeras av kommunfullmäktiges 
ordförande Lillemor Lundgren, S, och biträdande kommunchef Henrik 
Åström.  
 
Syftet med partnerskapet är att utveckla vänskapliga relationer inom olika 
områden, framför allt, utveckling av lokalt självstyre och utbyte av 
erfarenheter inom kommunal styrning,  ekonomisk utveckling och planering 
på lokal nivå, utveckling av gymnasieutbildning och möjligheter för unga 
människor till utbyte och krisarbete.  
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen, 2023-03-27, § 30 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Information om partnerskap inom projektet "Bridges of Trust" med 
kommunen Slobozhanske i Ukraina läggs till handlingarna.  
____ 
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KF § 46 Dnr 2023/000086 
 
Handlingsprogram enligt Lagen (2003:778) om skydd mot 
olyckor (LSO) för perioden 2023–2026 
 
Ärende 
Kommunen ska enligt Lagen (2003:778) om skydd mot olyckor (LSO) ha ett 
handlingsprogram för den förebyggande verksamheten samt ett 
handlingsprogram för räddningstjänstens verksamhet. De bägge 
handlingsprogrammen har i det upprättade förslaget för 2023-2026 lagts 
ihop i ett program. Det ska antas av kommunfullmäktige för varje 
mandatperiod.  
 
Detta handlingsprogram beskriver Vännäs kommuns arbete enligt lagen om 
skydd mot olyckor och omfattar både förebyggande åtgärder och 
räddningstjänst. Lagen om skydd mot olyckor omfattar olyckor som kan ge 
upphov till räddningsinsatser.  
 
Handlingsprogrammet har varit på remiss till berörda instanser under 
perioden 2023-03-06 till och med 2023-03-20. Länsstyrelsen var enda 
remissinstans som hade synpunkter och programmet har kompletterats 
utifrån dessa.  
 
Plan- och miljönämnden har behandlat ärendet vid sitt sammanträde den 3 
april 2023 och föreslår att fullmäktige antar förslaget till handlingsprogram. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 58 
Protokoll plan- och miljönämnden, 2023-04-03, § 27 
Tjänsteskrivelse, Roger Westerberg, 2023-03-21 
Förslag till handlingsprogram enligt LSO 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Handlingsprogram enligt Lag (2003:778) om skydd mot olyckor (LSO), år 
2023 - 2026, för Vännäs kommun, antas. 
____ 
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KF § 47 Dnr 2023/000090 
 
Redovisning av partistöd erhållit 2022 samt utbetalning för 2023 
 
Ärende 
Kommuner och landsting har möjlighet att ge partistöd till partier i sitt 
fullmäktige med syfte att stärka partiets roll i den lokala demokratin. Senast 
vid juni månads utgång ska redovisning av hur partistödet för föregående år 
använts göras. Partier som inte lämnar in redovisning har inte rätt att få 
partistöd det kommande året. Partistöd utbetalas enligt fastställt reglemente 
och ges endast till de partier som har minst en fastställd ledamot i 
kommunfullmäktige vid årets ingång.  
 
Kommunfullmäktige ska besluta om redovisning och granskningsrapport 
för respektive parti visar att partistödet har använts för att stärka den lokala 
demokratin under perioden 1 januari - 31 december och om stöd kan 
utbetalas för innevarande år. Redovisning behandlas löpande av 
kommunfullmäktige allt eftersom partierna lämnar in dem. Till 
sammanträdet i juni månad har SD, S, M och V lämnat in sina 
redovisningar. Övriga partiers redovisningar behandlas vid kommande 
sammanträde om de lämnas in i tid. 
 
Beslutsunderlag 
Redovisning Sverigedemokraterna, Socialdemokraterna, Moderaterna, 
Vänsterpartiet 
Reglemente Partistöd Vännäs kommun, antaget KF 2014-04-28 § 47 
 
Ärendets behandling 
Jan Nilsson, M, och Christer Wirth, M, deltar inte i behandlingen av 
Moderaternas redovisning på grund av jäv.  
 
Berit Persson, S, deltar inte i behandlingen av Socialdemokraternas 
redovisning på grund av jäv.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisning och granskningsrapport för 2022 godkänns för 
Sverigedemokraterna, Socialdemokraterna, Moderaterna och 
Vänsterpartiet. 
 
Partistöd enligt reglemente utbetalas för 2023 till Sverigedemokraterna, 
Socialdemokraterna, Moderaterna och Vänsterpartiet. 
 
Övriga partiers redovisning behandlas vid nästkommande sammanträde 
med kommunfullmäktige.  
____ 
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KF § 48 Dnr 2023/000109 
 
Reviderade stadgar för Umeåregionens gemensamma 
överförmyndarnämnd 
 
Ärende 
Umeå kommun har tagit fram förslag till reviderade stadgar gällande 
reglemente och samverkansavtal för Umeåregionens gemensamma 
överförmyndarnämnd. Dialog har skett med regionrådsgruppen och 
kommunchefsgruppen. För att ändra de gemensamma stadgarna behöver 
varje kommun som ingår i den gemensamma nämnden fatta beslut om det. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 59 
Protokoll Umeå kommun KSNAU, 2023-05-09, § 150 
Reglemente, Samverkansavtal, Fördelningsnyckel 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Reviderat Reglemente för Umeåregionens gemensamma 
överförmyndarnämnd antas att gälla från och med 2024-01-01. 
 
Samverkansavtal gällande Umeåregionens gemensamma 
överförmyndarnämnd antas att gälla från och med 2024-01-01. 
 
Föreslagen fördelningsnyckel antas. 
____ 
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KF § 49 Dnr 2023/000112 
 
Reviderade stadgar för Umeåregionens gemensamma nämnd för 
personaladministrativa system 
 
Ärende 
Umeå kommun har tagit fram förslag till reviderade stadgar gällande 
reglemente och samverkansavtal för Umeåregionens gemensamma nämnd 
för personaladministrativa system. Dialog har skett med regionrådsgruppen 
och kommunchefsgruppen. För att ändra de gemensamma stadgarna 
behöver varje kommun som ingår i den gemensamma nämnden fatta beslut 
om det. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 60 
Protokoll Umeå kommun KSNAU, 2023-05-09, § 148 
Reviderat reglemente, Samverkansavtal 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Reviderat Reglemente för Umeåregionens gemensamma nämnd gällande 
drift och hantering av personaladministrativa system antas att gälla från och 
med 2024-01-01. 
 
Samverkansavtal gällande Umeåregionens gemensamma nämnd gällande 
drift och hantering av personaladministrativa system antas att gälla från och 
med 2024-01-01. 
____ 
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KF § 50 Dnr 2023/000101 
 
Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten 
 
Ärende 
I Västerbottens län finns sedan 2020 en struktur för samverkan mellan 
länets alla kommuner och Region Västerbotten inom området hälsa, vård, 
omsorg och stöd, till exempel Samråd vård och omsorg (förtroendevalda) 
och Länssamverkansgruppen (tjänstepersoner). 
 
Dessa två grupperingar utgör tillsammans systemledning för Nära vård i 
Västerbotten och beslutad den 24 mars 2023 att rekommendera Region 
Västerbotten och de 15 kommunerna i Västerbotten att fastställa "Färdplan 
Nära vård 2030 i Västerbotten". Syftet med färdplanen är förbättrade 
förutsättningar till god hälsa för alla i länet. 
 
Vård- och omsorgsnämnden i Vännäs kommun behandlade ärendet vid sitt 
sammanträde den 19 april 2023 och föreslår att kommunfullmäktige 
fastställer färdplanen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 75 
Protokoll vård- och omsorgsnämnden, 2023-04-19, § 27 
Tjänsteskrivelse Ulrica Westerlund, 2023-04-11 
Underlag från Region Västerbotten, 2023-03-24 
 
Förslag under sammanträdet 
Hans-Inge Smetana, KD, föreslår att ett tillägg görs om att vård- och 
omsorgsnämnden löpande ger information till kommunfullmäktige om hur 
arbetet fortskrider.  
 
Henric Jakobsson, S, föreslår bifall till Hans-Inge Smetanas, KD, tillägg, 
samt bifall till kommunstyrelsens förslag om att fastställa färdplanen.  
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag om att bifalla 
kommunstyrelsens förslag om att fastställa färdplanen samt ett 
tilläggsförslag om löpande information från vård- och omsorgsnämnden om 
arbetet.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige hur det ställer sig till förslagen och 
finner att fullmäktige beslutar i enlighet med såväl huvudförslaget som 
tilläggsförslaget.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten fastställs. 
 
Vård- och omsorgsnämnden i Vännäs kommun ska löpande ge information 
till kommunfullmäktige om hur arbetet med färdplanen fortskrider.  
____ 
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KF § 51 Dnr 2022/000163 
 
Information om struktur kring hållbarhetsarbetet inom 
kommunorganisationen 
 
Ärende 
Hållbarhetsberedningen i Vännäs kommun har funnits sedan år 2010 men 
arbetet har legat vilande sedan år 2015. Beredningens uppdrag är att vara 
styrorgan för arbetet med hållbarhetsfrågor i kommunen. Under 2022 har 
ordförande kallat till tre möten under år 2022, för att diskutera 
beredningens framtid och hur kommunen ska arbeta med hållbarhetsfrågor 
under kommande mandatperiod. Kommunfullmäktige beslutade den 17 
april 2023 att hållbarhetsarbetet ska genomsyra hela 
kommunorganisationen och det övergripande ansvaret för hållbarhetsfrågor 
ingår i kommunstyrelsens ansvarsområde. Därmed läggs 
hållbarhetsberedningen som en separat beredning ner. 
 
Kommunfullmäktige beslutade även att uppdra till kommunstyrelsens 
ordförande att till fullmäktiges sammanträde i juni 2023 redovisa arbetet 
med kommunorganisationens struktur kring hållbarhetsarbetet.  
 
På sammanträdet redogör kommunstyrelsens ordförande Anna Frej, S, för 
detta. Hon berättar bland annat om att det finns specifika mål sedan 
tidigare, till exempel om kommunens personbilar, bevakningen av vätgas 
och Vännäs Fastigheters investering i vindkraft och solceller. I budgeten för 
2024 har gjorts ett tillägg om att samtliga nämnder ges i uppdrag att 
fortsätta verka för att kommunen ska bli fossilfri, och att de miljömässiga 
hållbarhetsmålen i Agenda 2030 ska genomsyra samtliga nämnders 
verksamhet, att gröna lungor i kommunen värnas samt att verka för att 
kommunen får fler snabbladdare/supersnabbladdare och vätgasstationer. 
Vidare redogör hon för att kommunstyrelsen under 2024 ska arbeta med 
nya, samlade och fördjupade hållbarhetsmål för Vännäs kommun.  
 
Beslutsunderlag 
Presentation på kommunfullmäktige 2023-06-12 
Protokoll kommunfullmäktige 2023-04-17, § 20 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Information om hur arbetet med hållbarhetsfrågorna ska organiseras läggs 
till handlingarna.  
____ 
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KF § 52 Dnr 2022/000084 
 
Lokala ordningsföreskrifter 
 
Ärende 
Lokala ordningsföreskrifterna är kommunens verktyg för att upprätthålla 
den allmänna ordningen på offentlig plats enligt ordningslagen, 3 kap. 8 §. 
Föreskrifterna kan ses som komplement till lagstiftning, framför allt 
ordningslagen. De lokala ordningsföreskrifterna har uppdaterats för att följa 
praxis och vara geografiskt aktuella. Vännäs kommuns lokala 
ordningsföreskrifter antogs 2008. För att föreskrifterna ska vara aktuella 
och relevanta krävs det att de ses över och uppdateras efter dagens 
förutsättningar. De lokala ordningsföreskrifterna upphävdes till stora delar 
av Länsstyrelsen efter att kommunfullmäktige antog dem den 13 juni 2022. 
Föreskrifterna har nu reviderats för att stämma överens med Länsstyrelsens 
synpunkter och behöver antas igen. 
 
Kommunfullmäktige behandlade ärendet vid sitt sammanträde den 17 april 
2023 och beslutade att återremittera det för att utreda vad en ändring i § 13 
med tillägget "i kommunens tätorter" får för påverkan på föreskrifterna. 
Kommunstyrelseförvaltningen har nu tagit fram ett förtydligande där frågan 
om vad som är offentlig plats och vad som är kommunens tätorter 
behandlas. Förslag på nya lydelser av § 12 och 13 om hundar och hästar 
lämnas. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 57 
Tjänsteskrivelse Daniel Theander, 2023-05-11 
Protokoll kommunfullmäktige 2023-04-17, § 24 
Tjänsteskrivelse Daniel Theander, 2022-05-09, reviderad 2023-02-06 
Förslag till nya lokala ordningsföreskrifter 
Länsstyrelsens beslut om upphävande av delar av lokala 
ordningsföreskrifter 
Ordningslagen (1993:1617) 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Lokala ordningsföreskrifter antas. 
____ 
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KF § 53 Dnr 2022/000091 
 
Lokala ordningsföreskrifter för handel på offentlig plats 
(torghandel) 
 
Ärende 
Lokala ordningsföreskrifterna är kommunens verktyg för att upprätthålla 
den allmänna ordningen på offentlig plats enligt ordningslagen, 3 kap. 8 §. 
Föreskrifterna kan ses som komplement till lagstiftning, framför allt 
ordningslagen. De lokala ordningsföreskrifterna har uppdaterats för att följa 
praxis och vara geografiskt aktuella. Vännäs kommuns lokala 
torgföreskrifter antogs 1998. För att föreskrifterna ska vara aktuella och 
relevanta krävs det att de ses över och uppdateras efter dagens 
förutsättningar.  
 
De lokala ordningsföreskrifterna för handel på offentlig plats syftar till att 
förenkla för företag, föreningar eller privatperson som vill använda ytan. För 
användning av ett område utanför vad det upplåtits till krävs det 
polistillstånd. Genom att upplåta utpekade platser så krävs inte 
polistillstånd vilket gör att försäljningsplatserna kan användas efter en enkel 
bokning i kommunens system. 
 
De lokala ordningsföreskrifterna upphävdes till stora delar av Länsstyrelsen 
efter att kommunfullmäktige antog dem den 13 juni 2022. Föreskrifterna 
har reviderats för att stämma överens med Länsstyrelsens synpunkter. 
Kommunfullmäktige bordlade ärendet vid sitt sammanträde den 17 april 
2023, i samband med att de lokala ordningsföreskrifterna återremitterades. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunfullmäktige223-04-17, § 25 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 33 
Tjänsteskrivelse Daniel Theander, 2022-05-09, reviderad 2023-02-06 
Förslag till nya lokala ordningsföreskrifter för handel på offentlig plats 
Länsstyrelsens beslut om upphävande av delar av lokala 
ordningsföreskrifter för handel på offentlig plats 
Ordningslagen (1993:1617) 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Lokala ordningsföreskrifter för handel på offentlig plats antas.  
 
Avgiften för användande av allmän försäljningsplats är 200 kr per dag. 
____ 
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KF § 54 Dnr 2022/000208 
 
Motion från Hans-Inge Smetana, KD, med fler, om planering av 
möten 
 
Ärende 
Hans-Inge Smetana, KD och Elisabeth Essebro, KD, har den 5 december 
2022 lämnat in en motion om att vid kommande års mötesplanering för 
kommunens nämnder, styrelse och fullmäktige så ska mötena anpassas efter 
Region Västerbottens fullmäktige- och styrelsesammanträden. 
Kommunfullmäktige beslutade att väcka motionen och remittera den till 
kommunstyrelsen för utredning.  
 
Motionen består av flera punkter: ta del av Region Västerbottens 
mötesplanering, att inte planera politiska möten de måndagar Region 
Västerbottens kommunfullmäktige har partigruppsdag samt att inte planera 
möten på samma dagar som regionfullmäktige och -styrelse 
 
Kommunstyrelseförvaltningen har utrett motionen och bedömer att förslag 
2 och 3 inte bör bifallas på grund av att de begränsar 
sammanträdesplaneringen alltför mycket. Förslag 1 är möjlig att bevilja, 
under förutsättning att regionens planering är färdig innan den 1 september. 
Den kan finnas med som ett underlag i planeringen av de lokala 
sammanträdestiderna, men förvaltningen vill understryka att planeringen är 
en komplicerad process där mycket annat också ska tas hänsyn till, som 
väger tyngre. Det är viktigt att den lokala sammanträdesplaneringen för 
fullmäktige med mera utgår från de lokala politiska behoven för att kunna 
styra och följa upp exempelvis ekonomi och verksamheter och att inte detta 
försämras. Samtidigt är det, som motionärerna beskriver viktigt att det 
demokratiska arbetet på regionala (och nationella arenor) fungerar. 
Förvaltningen välkomnar ett fortsatt samtal hur förutsättningarna för det 
politiska uppdraget kan förbättras för både fullmäktige och de enskilda 
ledamöterna. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 76 
Tjänsteskrivelse Karolina Johansson, 2023-05-02 
Sammanträdestider 2023, Region Västerbotten 
Protokoll kommunfullmäktige 2023-12-05, § 105 
Motion, Hans-Inge Smetana, KD, 2022-12-05 
 
Förslag under sammanträdet 
Hans-Inge Smetana, KD, föreslår bifall till motionen i sin helhet.  
 
Leif Andersson, S, föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag, om bifall till 
punkt ett, men avslag på punkt två och tre.  
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut, Hans-Inge 
Smetanas, KD, förslag om bifall till motionen i sin helhet, samt               forts 
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Forts KF § 54 
 
 
kommunstyrelsens förslag om bifall till punkt ett och avslag på punkt två 
och tre.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige hur det ställer sig till förslagen och 
finner att fullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen bifalls avseende punkt ett, om att ta del av Region Västerbottens 
planering under förutsättning att planeringen finns tillgänglig innan första 
september. Motionen avslås avseende punkt två och tre angående dagar som 
möten inte ska få hållas. 
 
Reservation 
Hans-Inge Smetana, KD, och Elisabeth Essebro, reserverar sig mot beslutet 
att inte anta motionen i sin helhet.  
____ 
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KF § 55 Dnr 2023/000006 
 
Avsiktsförklaring/Inriktningsbeslut för Vännäs och Umeå 
kommun (Vakin) om samverkan om framtidens 
vattenförsörjning  
 
Ärende 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-02-06 att återremittera ärendet om 
avsiktsförklaring för samarbetet mellan Vännäs kommun och Umeå 
kommun om vattentäkt. I återremissen skulle ingå att utreda hur Vännäs 
kommun och markägare i berörda områden påverkas utifrån möjligheterna 
att bo och beskriva näringsverksamhet inom, och i anslutning till, planerat 
vattentäktsområde.   
 
En arbetsgrupp bestående av samtliga gruppledare gavs i uppdrag att följa 
arbetet med denna fråga. Vid kommunstyrelsens sammanträde 2023-05-22 
föreslog kommunchef att nivån på utredningen på återremissen och 
förvaltningens förutsättningar att kunna besvara den skulle diskuteras. 
Kommunstyrelsen föreslog dock att fatta beslut om en fortsatt samverkan. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 50 
Delrapport utredning, Karolina Johansson, 2023-05-08 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-02-06, § 19 
Tjänsteskrivelse Karolina Johansson, 2023-01-12 
 
Förslag under sammanträdet 
Anders Nilsson, C, Erik Fastevik, C, Krister Andersson, MP, och Hans-Inge 
Smetana, KD, föreslår en ändring görs i avsiktsförklaringen i stycke ett, med 
en fortsättning efter fortvarig vattenförsörjning med "för Umeå kommun 
och som ett möjligt alternativ till Vännäs kommuns vattenförsörjning, samt 
som ett alternativ för att säkra tillgången på reservvatten". 
 
De föreslår dessutom att ett tillägg görs om att Vakin och Vännäs kommun 
ska hålla återkommande möten med medborgare och berörda 
fastighetsägare med information om hur undersökningarna fortskrider och 
hur en eventuell vattentäkt påverkar boende och näringsverksamhet med 
och inom de skyddsområden som i så fall krävs. 
 
Anna Frej, S, och Jan Nilsson, M, föreslår bifall till kommunstyrelsens 
förslag utan de ändringar som Anders Nilsson, C, med flera har föreslagit. 
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut, 
kommunstyrelsens förslag samt Anders Nilssons, C, med fleras, ändring i 
kommunstyrelsens förslag. Dessutom finns ett tilläggsförslag om 
information med berörda.  
     forts 
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Forts KF § 55 
 
 
Ordförande frågar fullmäktige hur det ställer sig till förslagen och finner att 
fullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag samt bifaller 
tilläggsförslaget om information.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige i Vännäs och Umeå kommun fattar beslut om en 
fortsatt samverkan för att utreda förutsättningarna för en framtida 
gemensam vattenförsörjning, ur Umeälvsåsen i Vännäs kommun. 
Utredningarna genomförs för en fortvarig vattenförsörjning eller för att 
säkra tillgången på reservvatten. 
 
Vakin och Vännäs kommuns tjänstemän får i uppdrag att ta fram ett 
principförslag på hur kostnader och andra resursbehov som krävs för 
kommande utredningar skall fördelas mellan Vännäs kommun och Vakin så 
snart som möjligt. 
 
Frågor av principiell beskaffenhet eller annars av större vikt skall lyftas för 
beslut till kommunfullmäktige i den kommun som berörs, eller då det är 
nödvändigt, i båda de samverkande kommunerna. 
 
Vakin och Vännäs kommun ska hålla återkommande möten med 
medborgare och berörda fastighetsägare med information om hur 
undersökningarna fortskrider och hur en eventuell vattentäkt påverkar 
boende och näringsverksamhet med och inom de skyddsområden som i så 
fall krävs. 
 
Kommunchef i Vännäs kommun får i uppdrag att bevaka dessa frågor, 
tillvarata Vännäs kommuns och dess medborgares intressen och 
återrapportera svaren när så är möjligt. Finansiering för detta tas från 
kommunstyrelsens buffert. 
 
Reservation 
Anders Nilsson, C, Matilda Lundberg, C, Erik Fastevik, C, Patricia Riselius, 
C, Sofia Blomquist, C, Tommy Bingebo, C, Hans-Inge Smetana, KD, 
Elisabeth Essebro, KD, samt Krister Andersson, MP, reserverar sig skriftligt 
mot beslutet att avslå deras ändringsförslag.   
____ 
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RESERVATION till ärende 2023/000006 vid Kommunfullmäktiges  sammanträde 
2023-06-12. 

Vi reserverar oss till förmån för eget ändringsyrkande gällande avsiktsförklaring   
 
Grunder. 
 
Vännäs och Umeå kommun har sedan en tid arbetat med att hitta en reservtäkt för att 
säkerställa en god vattenförsörjning för de som använder kommunalt vatten. Under arbetets 
gång har syftet delvis förändrats då man från Umeå ser den nya täkten som ett komplement 
till Forslunda vattenverk. Vi vill med vårt ändringsyrkande göra ett förtydligande att 
angelägenhetsgraden har förändrats sedan projektets start då vi i Vännäs kommun i första 
hand ser täkten som en eventuell lösning för vårt reservvatten 
 
Vännäs 2023-06-12 
 
Anders Nilsson C  Hans- Inge Smetana KD 
Matilda Lundberg C  Elisabeth Essebro KD 
Erik Fastevik C  Krister Andersson, MP 
Sofia Blomkvist C 
Tommy Bingebo C 
Patricia Riselius C 
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KF § 56 Dnr 2023/000099 
 
BRÄNNAN 1:6 - detaljplan för Brännan 1:6 - Tallbackens fritidsby 
 
Ärende 
Planenheten har upprättat ett förslag till antagandehandlingar till ny 
detaljplan för fastigheten BRÄNNAN 1:6 m.fl. Detaljplanen har som syfte att 
tillskapa förutsättningar för att utöka fritidsområdet Tallbackens stugby. 
Planförslaget möjliggör för såväl tillfällig vistelse, friluftsliv som camping 
och fritidshus. Planen reglerar även gemensamma lösningar för vägar, 
parkeringsytor och VA. Fokus för området är fortsatt småskalig bebyggelse 
med närheten till natur och friluftsliv. 
  
Samråd hölls mellan 2022-06-15 – 2022-07-05. Granskning hölls mellan 
2023-03-16 – 2023-04-06. Inkomna synpunkter under båda skeden har 
sammanfattats i bilagorna, samrådsredogörelse samt granskningsutlåtande.  
 
Plan- och miljönämnden behandlade ärendet vid sitt sammanträde den 8 
maj 2023. Kommunfullmäktige ska anta detaljplanen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 63 
Protokoll plan- och miljönämnden, 2023-04-08, § 32 
Tjänsteskrivelse, Peter Malmbo, 2023-04-25 
Plankarta samt planbeskrivning tillhörande antagandehandling, upprättade 
april 2023, Granskningsutlåtande, Samrådsredogörelse 
 
Förslag under sammanträdet 
Anders Nilsson, C, och Anton Pettersson, S, föreslår bifall till 
kommunstyrelsens förslag om anta detaljplanen. 
 
Erik Fastevik, C, föreslår att ett tillägg görs om ett yttrande till plan- och 
miljönämnden om att fullmäktige ogillar de omfattande restriktioner som 
lagts till utöver B. Kommunens detaljplaner ska snarare syfta till att 
möjliggöra byggande av bostäder och utveckling av kommunen. Vidare delar 
inte fullmäktige nämndens oro för nya bostäder, oavsett om de nyttjas som 
fritidshus eller fast bostad.  
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till bifall till 
kommunstyrelsens förslag om att anta antagangehandlingen samt ett 
tilläggsförslag från Erik Fastevik, C, om ett yttrande till plan- och 
miljönämnden.  
 
Ordförande frågar fullmäktige hur de ställer sig till förslagen och finner att 
de bifaller kommunstyrelsens förslag och avslår tilläggsförslaget.   
  
 
     forts 
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Forts KF § 56 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Upprättad antagandehandling för Brännan 1:6 m.fl. – Tallbacken fritidsby 
antas. 
 
Reservation 
Anders Nilsson, C, Matilda Lundberg, C, Erik Fastevik, C, Patricia Riselius, 
C, Sofia Blomquist, C, och Tommy Bingebo, C, reserverar sig skriftligt mot 
beslutet att avslå tilläggsförslaget.  
____ 
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RESERVATION till ärende 2023/000099 vid Kommunfullmäktiges sammanträde 
2023-06-12. 

Vi reserverar oss till förmån för tilläggsyrkande gällande ärende §56 detaljplan 
Brännan 1:6.   
 
Grunder. 
 
Under första kvartalet 2020 inkom ett önskemål om planbesked för tallbacken. Ändamålet 
var att skapa förutsättningar för en utveckling av området. Under ärendets gång så kom ett 
önskemål att detaljplanen skulle medge skapande av mindre fritidshus (Bostäder bokstaven 
B i detaljplanen). Eftersom det inte hade stöd i översiktsplanen och det fanns farhågor att 
det skulle uppstå andra kommunala konsekvenser vände sig nämnden 21-03-15 till 
fullmäktige för diskussion och vägledning. Kommunfullmäktige ansåg att lokalisering av 
bostäder på platsen skulle kunna godtas och sökande uppmanades av planenheten att lämna 
en ny ansökan om planbesked med tillägg för bostadsändamål. 
 
Därav yrkar vi utöver bifall ett yttrande till nämnden där vi ställer oss frågande till de 
restriktionen som lagts till.  
 
Vi ogillar de omfattande restriktioner som lagts till utöver B. Kommunens detaljplan ska 
stimulera till byggande av bostäder och utveckling av hela kommunen. Vidare delar vi inte 
nämndens oro för att bostäder skulle skapa kommunala konsekvenser i den delen av 
kommunen. Närheten till E12 med goda bussförbindelser och till Vindeln,Vännäs eller Umeå 
är restiden mellan 20-40 min. Tvärålund ligger endast 6km bort ett mindre samhälle med 
förskola, skola och affär.  

 
Vännäs 2023-06-12 
 
Anders Nilsson C   
Matilda Lundberg C   
Erik Fastevik C 
Sofia Blomkvist C 
Tommy Bingebo C 
Patricia Riselius C 
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KF § 57 Dnr 2023/000098 
 
BRÅN 24:1 - Detaljplan för fastigheten Brån 24:1 m.fl. 
 
Ärende 
En detaljplan är framtagen inom byn Brån, planområdet är beläget 
längsefter Brännanvägen vid inloppet Diket. Syftet med planen är att 
möjliggöra för småhusbebyggelse i Brån i närheten av Vännäs tätort och 
Vännäsby tätort. Planförslaget möjliggör för uppförandet av 5 st nya 
bostadshus med generös byggrätt samt stor tomtareal. I samband med 
genomförandet av detaljplanen är en ny väganslutning mellan väg 554 
(Brånsvägen) samt Skattåkersvägen tänkt att anläggas.  
 
Planen är framtagen med utökat förfarande enligt Plan- och bygglagen (SFS 
2010:900). Samråd hölls mellan 2021-03-30 – 2021-04-19. Granskning 
hölls mellan 2023-01-16 – 2023-02-09. Inkomna synpunkter samt 
kommunens bemötande på inkomna synpunkter har sammanfattats i 
bilagorna, samrådsredogörelse samt granskningsunderrättelse.  
 
Plan- och miljönämnden behandlade ärendet vid sitt sammanträde den 8 
maj 2023. Kommunfullmäktige ska anta detaljplanen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 64 
Protokoll plan- och miljönämnden, 2023-04-08, § 33 
Tjänsteskrivelse, Carola Nordlöf, 2023-04-25 
Plankarta samt planbeskrivning tillhörande antagandehandling, upprättade 
april 2023, Samrådsredogörelse, december 2022, Granskningsutlåtande, 
april 2023 
 
Ärendets behandling 
Johan Ågren, S, deltar inte i ärendet på grund av jäv.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Upprättad antagandehandling för detaljplan för del av fastigheten BRÅN 
24:1, del av Brån S:7 samt del av Sunnanå S:1 antas. 
____ 
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KF § 58 Dnr 2023/000100 
 
VÄNNÄS 34:4 - Ändring av detaljplan för Vännäs 34:4 
 
Ärende 
Planenheten har upprättat ett förslag till antagandehandlingar till 
planändring för del av fastigheten VÄNNÄS 34:4.  
 
Planändringens syfte är att möjliggöra för ytterligare en tomt för 
småhusbebyggelse, inom befintligt bostadsområde. Befintlig vändplan samt 
gång- och cykelstråk inom området behöver justeras i samband med 
planändringen för att berört område ska kunna bebyggas på ett 
ändamålsenligt sätt. 
 
Den idag befintliga gång- och cykelväg som leder ner till strandpromenaden 
inom planområdets östra del är relativt brant, vilket kommer att ses över 
inom planarbetet med inriktningen att öka tillgängligheten till 
strandpromenaden och omkringliggande grönområden. 
 
Samråd hölls mellan 2023-03-01 – 2023-03-21. Granskning hölls mellan 
2023-04-05 – 2023-04-25. Inkomna synpunkter under båda skeden har 
sammanfattats i bilagorna, samrådsredogörelse samt granskningsutlåtande. 
 
Plan- och miljönämnden behandlade ärendet vid sitt sammanträde den 8 
maj 2023. Kommunfullmäktige ska anta detaljplanen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-05-22, § 65 
Protokoll plan- och miljönämnden, 2023-04-08, § 31 
Tjänsteskrivelse, Peter Malmbo, 2023-04-25 
Plankarta samt planbeskrivning tillhörande antagandehandling, upprättade 
april 2023, Granskningsutlåtande, Samrådsredogörelse 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Upprättad antagandehandling för ändring av detaljplan för del av Vännäs 
34:4 antas. 
____ 
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KF § 59 Dnr 2023/000093 
 
Val av nämndemän vid Umeå Tingsrätt för mandatperioden 
2024–2027 
 
Ärende 
Mandattiden för samtliga nämndemän vid Umeå tingsrätt upphör vid 
utgången av 2023 och nyval för en gemensam fyraårig mandatperiod, från 1 
januari 2024 - 31 december 2027, ska äga rum i valförsamlingarna.   
 
Vännäs kommun ska utse fem nämndemän till Umeå tingsrätt. 
Nämndemannen ska vara valbar i den kommun som väljer den, det vill säga 
folkbokförd i kommunen och vara minst 18 år gammal.  
 
Nämndemannauppdraget är helt opolitiskt. Som nämndeman är man 
lekmannadomare och representerar inte något parti. Val av nämndemän ska 
enligt riksdagsbeslut ske året efter de allmänna valen just för att markera att 
uppdraget inte är politiskt. Regeringen har som målsättning att fler 
nämndemän ska vara utanför de partipolitiska kretsarna, att fler ska vara 
yngre och att större diversitet av etniskt ursprung ska gälla.  
 
Umeå Tingsrätt säger att om det finns flera alternativa sätt att uppnå en 
allsidig sammansättning bör de personer väljas som inte tidigare tjänstgjort 
som nämndemän eller de som tjänstgjort kortast tid. 
 
Beslutsunderlag 
Brev från Umeå Tingsrätt om val av nämndemän 
 
Förslag under sammanträdet 
Anna Frej, S, föreslår att majoriteten ska föreslå 4 namn, i enlighet med 
fördelning i kommunens nämnder efter valresultatet 2022.  
 
Erik Fastevik, C, föreslår att majoriteten ska föreslå 3 namn, och 
oppositionen gemensamt två namn.  
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till fördelning av platser, 
Anna Frejs, S, förslag om att majoriteten ska föreslå fyra namn, och Erik 
Fasteviks, C, förslag om att majoritetens ska föreslå tre namn.  
 
Ordförande frågar fullmäktige om förslagen och finner att fullmäktige 
beslutar i enlighet med Anna Frejs, S, förslag.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anna Blomqvist, Knut Dacklin, Caisa Johansson, Lars Bokeskog och Maria 
Olofsson väljs som nämndemän vid Umeå Tingsrätt 2024-2027. 
____ 
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KF § 60 Dnr 2023/000124 
 
Motion från Hans-Inge Smetana, KD, med flera, om försäljning 
av överbliven mat inom kommunal verksamhet - NYTT 
 
Ärende 
Hans-Inge Smetana, KD, och Elisabeth Essebro, KD, med flera, har den 22 
maj 2023 kommit in med en motion om att utreda möjligheten att sälja eller 
donera överbliven mat från kommunens verksamheter.  
 
Kommunfullmäktige ska besluta om motionen får väckas och i sådana fall, 
vilken nämnd som ska utreda den innan den går upp till fullmäktige för 
beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Motion, Hans-Inge Smetana, KD, m.fl. 2023-05-22 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen väcks och remitteras till kommunstyrelsen. 
____ 
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KF § 61 Dnr 2023/000127 
 
Medborgarförslag från Sandra Eriksson om upprustning av 
sjösättningsplats vid Marahällan - NYTT 
 
Ärende 
Sandra Eriksson har skickat in ett medborgarförslag den 4 juni 2023 där 
hon föreslår att sjösättningsplatsen för båtar vid Marahällan rustas upp.  
 
Kommunfullmäktige ska besluta om medborgarförslaget får väckas, och i 
sådana fall, vilken nämnd som ska utreda och besluta om den.  
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag, Sandra Eriksson, 2023-06-04 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget väcks och överlämnas till kommunstyrelsen.  
____ 
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KF § 62 Dnr 2023/000001 
 
Redovisning av meddelanden 2023 
 
Ärende 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 juni redovisas aktuella 
meddelanden. 
 
Meddelanden 
Vård- och omsorgsnämnden - yttrande på revisionsgranskning av 
internkontroll 2022 
Årsredovisning samordningsförbundet Umeåregionen 2022 
Minnesanteckningar, delegationen för utbildning, 2023-04-26 
SKR - Sammanträdesplan för SKR 2024 
Kommunstyrelsens beslut om förstärkt uppsiktsplikt. 
Vård- och omsorgsnämnden, redovisning av ej verkställda beslut inom LSS 
och SoL, kv 1, 2023 
Barn- och utbildningsnämnden - beslut om konstnärlig utsmyckning Älvan, 
BOU 2023-05-16, § 27 
Barn- och utbildningsnämnden - beslut om fördelning kultursatsning, BOU 
2023-05-16, § 32 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen av meddelanden läggs till handlingarna. 
____ 
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